

Lion Class Newsletter April of 2018

Dear Parents,

This will be our lion class schedule for April of 2018. We will be learning four three books together during our reading class. We will also do some review on phonics, vocabulary words, and sentence construction. Like always, kids and I work hard together everyday. I will continue be helping the kids on their phonics, pronunciation, reading skills and writing skills. Their English will keep improving more and more.

Best regards, Tr. John

Reading

This will be our reading schedule for April of 2018. We will be learning three books together. These books will help the kids to build up the sentence together. We will also be learning more vocabulary words as well. April 2nd - April 3rd - "Review" April 9th - April 13th - "What can Insects do?"

April 16th - April 20th - "Being me"

April 23rd - April 27th - "At home in a shell"

Core Material

In April, we will be discussing what do friends do together in unit 1 week 4 anthology. We will also be learning r-blends and s-blends sound together during our workshop time.

April 2nd - April 3rd - "Review"

April 9th - April 13th - "Unit 1 week 4 anthology: Let's be friends"

April 16th - April 20th - "Unit 1 week 5 workshop: Let's move!"

April 23rd - April 27th - "Unit 1 week 5 workshop: Let's move!"

MPM

In Math class, we will be learning "more than or less than", "counting objects", "properties of shapes and colors". We will be learning how to draw and write numbers as well. We will be doing drama practice in the last week of April.

April 2nd - April 3rd - "D3 p1-5" - more than or less than

April 9th - April 13th - "D3 p6 - 10" – counting objects April 16th - April 20th - "D3 p11 - 14" – color correspondence April 23rd - April 27th - "Prepare for drama play"

Phonics

During our Phonics class in April, we will be doing a bit of review from march. Later we will be learning long vowel o, let the kids know the sound of long vowel o and circle the words. We will also be practicing writing as well.

April 2nd - April 3rd - "catch up and review" April 9th - April 13th - "p192 - 195" – long o April 16th- April 20th - "p196 - 199" – long o April 23rd - April 27th - "p200 203 204 205" – long o

Physical Education

This is our PE class during April, we will be exercise hard and have fun like always.

April 2nd - April 3rd - "Baseball" April 9th - April 13th - "Balance" April 16th - April 20th - "Car race"

April 23rd - April 27th - "Jump high"

Songs and Movement

In April, we will be singing and learning few songs together in the morning. In the last week of April, we will be practicing our drama songs as well. These songs will help the kids to wake up and make them have more energy in the morning.

April 2nd - April 3rd - "The shapes threw a party"

April 9th - April 13th - "Who stole the cookie from the cookie jar"

April 16th - April 20th - "Who stole the cookie from the cookie jar"

April 23rd - April 27th - "Drama's song practice"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids!

Best regards, Tr. John



Lion Class Newsletter April of 2018

親愛的家長:

這將是我們這個月獅子班的排程。我們將在閱讀課上一起學習三本書。我們還將對拼音、詞彙詞和句 子構造做一些複習。像往常一樣,我和孩子們每天都在一起努力學習。我將繼續說明孩子們的拼音, 發音,閱讀技巧和寫作技巧。他們的英語將不斷進步。

Best regards,

Tr. John

Reading

這將是我們本月的閱讀時程表。我們將一起學習三本書。這些書將說明孩子們一起造句。我們也將學 習更多的詞彙單詞。

April 2nd - April 3rd - "Review"

April 9th - April 13th - "What can Insects do?"

April 16th - April 20th - "Being me"

April 23rd - April 27th - "At home in a shell"

Core Material

在 4 月,我們在單元 1 將討論朋友在一起能夠做什麼事情。我們還會學習 r 混合和 s 混合的自然發 音。

April 2nd - April 3rd - "Review"

April 9th - April 13th - "Unit 1 week 4 anthology: Let's be friends"

April 16th - April 20th - "Unit 1 week 5 workshop: Let's move!"

April 23rd - April 27th - "Unit 1 week 5 workshop: Let's move!"

MPM

在數學課上,我們將學習 "大於及小於","計算物件","形狀和顏色的屬性"。我們將學習如何畫和寫 數字。我們將在最後一週做戲劇練習。

April 2^{nd} - April 3^{rd} - "D3 p1-5" – more than or less than

April 9th - April 13th - "D3 p6 - 10" – counting objects

April 16th - April 20th - "D3 p11 - 14" – color correspondence

April 23rd - April 27th - "Prepare for drama play"

Phonics

在 4 月我們的自然發音課上,我們將做一些複習。我們將學習長母音 o, 讓孩子們知道長母音 o 的聲音並圈出單詞。我們也將練習寫作。 April 2nd - April 3rd - "catch up and review"

April 9th - April 13th - "p192 - 195" long o

April 16th - April 20th - "p196 - 199" long o

April 23rd - April 27th - "p200, 204, 205" long o

Physical Education

這是我們在四月的體能課,我們將會努力鍛煉,玩得像往常一樣。

April 2nd - April 3rd - "Baseball"

April 9th - April 13th - "Balance"

April 16th - April 20th - "Car race"

April 23rd - April 27th - "Jump high"

Songs and Movement

在 4 月,我們將在早上一起唱歌和學習幾首歌曲。在最後一週,我們也將練習我們的戲劇歌曲。這些 歌曲將孩子們甦醒,讓他們在早上有更多的精力。

April 2nd - April 3rd - "The shapes threw a party"

April 9th - April 13th - "Who stole the cookie from the cookie jar"

April 16th - April 20th - "Who stole the cookie from the cookie jar"

April 23rd - April 27th - "Drama's song practice"

Library/Storybook

我們將從圖書館拿起書,每星期三帶回家。這些書將具有不同的閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語水準。記得和你的孩子們一起看書!

Best regards,

Tr. John